
 
 
 
 

Hjo, Sammanträdesrum Fullmäktige  2024-10-29 

 

Protokoll Lokala Brå 
 

 

Närvarande  

Ordf. Catrin Hulmarker, Kommunstyrelseordförande ☒ 

Deltagare. Ersättare ordf. Pierre Rydén, Oppositionsråd ☒ 

Sekreterare Julian Rittermann, Säkerhetsstrateg ☒ 

Deltagare Markus Malm, Polismyndigheten ☒ 

Deltagare Jarl Graf, Kommunala pensionärsrådet ☐ 

Deltagare Eva Ulfenborg, Kommundirektör ☐ 

Deltagare Mari-Louise Brage, Barn- och utbildning ☐ 

Deltagare Charlotte Warling, Socialtjänsten ☐ 

Deltagare Lars Emilsson, Nattvandrarna  ☒ 

Deltagare Christina von Tell, Folkhälsostrateg ☐ 

Deltagare Hanna Nordlöf, Kultur, Turism och Fritid ☒ 

Deltagare Erik Eriksson, Wennergrens ☐ 

Deltagare Per Roslund, Hjo Folkhögskola ☐ 

Deltagare Petra Gustafsson, Hotell Bellevue ☒ 

Deltagare Anders Westermark, Samhällsbyggnad ☐ 

Deltagare Stefan Rosendal, Meja Lehto Västtrafik 

(Trygghetskoordinatorer) 
☒ 

 

Agenda Kommentar 
Välkomna -  Presentationsrunda för nya deltagare 

Statistik från Socialtjänsten, 

polisen, Västtrafik och 

brottsförebyggande 

Folkhälsa utgår på grund av frånvaro. Socialtjänsten närvarar inte 

men har skickat underlag, se presentation. Övrigt se separat 

presentation. 

Genomförda och planerade 

aktiviteter 

Se PPT-presentation 

Diskussions- och 

informationspunkter 

Inga föranmälda, i övrigt se anteckningar. 

Laget runt Se nedan 

Nästa möte Tisdag april 2025 

 

 

 

 

 

C,HJO 



 
 
 
 

Hjo, Sammanträdesrum Fullmäktige  2024-10-29 

Synpunkter/kommentarer 
Ämne Vad Sagesperson 

Socialtjänstens statistik Fråga: Skulder ökar hos 

befolkningen – hur påverkar 

det brottsförebyggande? 

Pierre Rydén 

Polisens statistik Hjo ligger bra till i jämförelse 

med andra kommuner. 

Bedrägerier ökar. Nationellt 

har brottsvinster kring 

bedrägeri minskat. 

 

Kommentar (Catrin): 

Bedrägerierna ökar mot 

företagare. 

 

Socialtjänstens förebyggande 

arbete viktigt för att förebygga 

våldsbrott. 

 

Tillgreppsbrott i butik är 

underrapporterade.  

 

Kommentar: Många löser 

det genom att ringa t.ex. 

föräldrar istället för att anmäla. 

 

 

Markus Malm 

Västtrafik Väldigt lugn. Mindre benägna 

att anmäla i mindre orter. 

 

Har tillgång till stort register. 

Finns oro om lagning på bussar 

från Skövde till andra orter.  

 

Men ingen fakta eller belägg. 

 

Måste bli bättre på 

rapportering.  

Stefan Rosendal 

Brottsförebyggande Tydlig nedåtgående trend kring 

inrapporterade händelser.  

 

Betydligt mycket mindre 

skadegörelse än föregående år 

också kostnadsmässigt. 

 

Rapporteringen varierar över 

tid men det kan ändå 

konstatera att det går åt rätt 

håll. 

 

Julian Rittermann 
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Diskussions- och informationspunkter 
   

   

   

   

 

 

Laget runt 
Ämne Information Sagesperson 

Nattvandrarna Ändrade vandringstider; 21 – 23/00 om det är 

lugnt. 

Ungdomar från stan säger att de önskar att 

fritidsgården öppnas på lördagar. De upplever 

att de inte har någonstans att ta vägen. 

 

Mopeder/icke registrerade motorcyklar är ett 

problem och kör ofta för fort över torget. Det 

sker från ca. kl. 20. 

 

A-traktorer har lugnat sig men cruisingbilar från 

andra orter som spelar. 

 

Svar (Hanna Nordlöf): Ungdomscoacher 

jobbar annorlunda nu och mer uppsökande. 

Bland annat att en tjänst flyttades till skolan. 

Endast två ungdomscoacher på plats och 

”Stationen” som begränsar möjligheten till 

öppettider. 

 

Fråga (Pierre Rydén): Alla ungdomar vill 

inte bli uppsökta hur hanterar vi dem som inte 

har någonstans att ta vägen om fritidsgården 

inte är öppen. 

 

Svar (Hanna Nordlöf): Vi tar med oss det 

till ungdomscoacherna 

Lars Emilsson 

Fritids- och 

ungdomsverksamhet 

Väldigt lugnt på kulturkvarteret sedan ett tag 

tillbaka. 

Också lugnt i Guldkrokshallen sedan en tid 

tillbaka.  

Hanna 

Nordlöf 

Ungdomsfrågor m.m. Är viktiga och det är en fördel med den lilla 

kommunen att kunna hantera det i det sociala 

nätverket istället för att hantera det med 

mycket resurser i myndighetsvärlden. 

 

Kommer skicka ut ett frågeunderlag för att 

inhämta underlag från kommunerna för att 

kunna prioritera vilka insatser som krävs lokalt. 

Markus Malm 
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Information från Västtrafik Tveka inte att kontakta Västtrafik om det finns 

information om händelser eller trender som 

berör Västtrafik som vi kan hjälpa till med eller 

samordna. 

 

Fråga (Pierre Rydén): Många berusade på 

bussarna på helgerna till och från Skövde. 

 

Svar (Stefan): Det är bussbolagets primära 

ansvar att hålla det ordnat. Det saknas 

kontaktsökande till Västtrafik för att få hjälp 

med stök på bussarna. Västtrafik tar med sig 

frågan. 

Stefan 
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